



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
8 NOVEMBER 2012

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ANNIKA LUNDQVIST
VICE ORDFÖRANDE	MARCUS "MÄSK" BIRGERSSON
KASSÖR	RASMUS "RAZ" ANDERSSON
SEKRETERARE	ANNIKA "ANKAN" JOHANSSON
LEDAMOT	JOSEF "JOSSAN" HANSSON
RUSTMÄSTARE DP	OSCAR "PONANI" LARSSON
ORDFÖRANDE F6	JESSICA "JEJJE" LYBARK
ORDFÖRANDE FNOLLK	FILIP "FANTA" HJORT
KASSÖR SNF	JONATHAN ARVIDSSON
LEDAMOT FOC	DANIEL "DRILL" ANDREN
ORDFÖRANDE FARM	DAG FAHLIN STRÖMBERG


§1 Mötets öppnande Annika öppnar mötet.

§2 Val av justerare Jessica Lybark väljs till justerare.

§3 Föregående mötesprotokoll Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.

§4 Rundabordet  Kärnstyret

- Annika har varit på programrådsmöte för F. Hon berättar om ändringarna för ÅK1, det verkar bra. Det var KU i tisdags de rapporterade om hur det gått med äskningarna. Det verkar som att man bör driva projekt istället för att ha satsningar för att få pengar.
- Mäsk har dragit igång Focus gruppen och varit på SU möte.
- Raz har varit på KU-möte och diskuterat kårvärdar till Pubrundorna. Ev kommer Styret behöva utse två personer varje pubruna. Det är brist på festlokaler eftersom högskolan har dargit in lokaler. VSo diskuterar med högskolan om lösning.
- Ankan har kollat upp access till Focus.
- Jossan har planerat och genomfört Bandartjobang.






 FARM har mycket inför F-dagen och har startat aspning.

Annika Lundqvist
Ordförande

Annika Johansson
Sekreterare

Jessica Lybark
Justerare



-  NollK har aspning, med många aspar det är kul. Phaddertack på lördag och massa annat på gång.
-  DP har haft sektionsaktiva städning, det gick bra. Ska ha DuP imorgon. Nästa vecka blir det Hofflor samt resa till Lappfejden.
-  Foc har lagat Lord of the Rings (flipperspelet) och dragit igång Focumaten igen, satsar på en återinvigning av den efter jul.
-  SNF Har arrrat coctailparty, kollektorn var en bättre lokal än GD.
-  F6 Har varit på Gasqueråd och arrrat lunchbeat vilket var en kul grej. Pubrundan gick bra. Luciasittning på söndag och mycket annat att planera.

§5 Info-gruppen Ankan har dragit igång arbetet med att se över informationskanalerna på sektionen. Hon ska ha möte med PR chefer och dyligt för att kartlägga vilka kanaler som används och vilka som bara är jobbiga. De ska även se över hur information ska nå ut på engelska.

§6 Väktar-möte Vi ska ha ett möte med Hans Bäckberg kring hur det fungerar med Cubsec. Vi pratar om vad vi ska ta upp på mötet. Annika tar fram en plan till nästa möte.


§7 Indragen Focus-access Ankan har grävt i hur man ska se till att Nollan får indragen access till Focus om de inte städar. Det verkar svårt att lösa men styret tycker det är värt att kolla upp mer eftersom det är en bra disciplinåtgärd att kunna ta till. Ankan kollar vidare med Teknisk Service.

§8 Äskning Anna Frost (SAMO för TM) har äskat pengar till spelet Dominion som ska finnas på Focus. Foc har redan spelet så kanske kan de sälja sitt? Raz kollar med GameBoy och Foc hur det löses smidigaste för Styret tycker spelet är bra. Generellt tycker vi att spelförslag skall ställas till GameBoy.

Frost har även äskat 1000 kr till en workshop om konfliktlösning och civilkurage. Styret tycker att förslaget är väl genomtänkt och kommer gynna sektionsmedlemmarna. Vi tycker även att det är kul att SAMO vill göra detta. Styret tycker att det är viktigt att hon kommer ut med informationen till alla teknologer.

Vi kommer även fram till att det vore vettigt att Styret hade en växelkassa att använda vid arr så som denna workshop. Raz köper in en sådan.

Beslut: att Anna Frost får 1000kr för att genomföra ovanstående arrangemang. Pengarna tas från sektionspotten.

§9 Övriga frågor  **Skyddrond** är om några veckor. Mäsk mailar berörda.

§10 Nästa möte Nästa möte blir 15 november 2012.

§11 Mötets avslutande Mötet avslutades av Annika kl 12:56.

Veckans serie featuring Nemi

